
 Protokół Nr XX/20 

z XX sesji VIII kadencji Rady Gminy Dywity odbytej w dniu 29 września 2020 r.  w sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy w Dywitach. 

 

Początek posiedzenia    - godz. 12:00 

Zakończenie     - godz. 14:00 

Lista obecności radnych   - zał. nr 1 

Lista pozostałych uczestników    - zał. nr 2 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Dywity p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak otworzyła XX sesję Rady 

Gminy Dywity. Przywitała przybyłych na spotkanie p. Daniela Zadwornego – Wójta,  

p. Waldemara Szydlika – Sekretarza Gminy, p. Teresę Kuptel – Skarbnika Gminy oraz mieszkańców 

gminy oglądających posiedzenie sesji rady gminy Dywity. Zgodnie z listą obecności stwierdziła 

quorum zdolne do podejmowania prawomocnych uchwał. Na stan 15 radnych ustawowego składu 

Rady w chwili otwarcia na sali znajdowało się 14 radnych. Lista obecności stanowi zał. nr 1 - 2 do 

protokołu.  

 

Przewodnicząca odczytała porządek sesji i poprosiła o wnoszenie ewentualnych wniosków. 

Na sali znajdowało się 14 radnych. 

Za przyjęciem  - 14 radnych 

Przeciw   - 0 

Wstrzymało się  - 0 

W związku z powyższym porządek obrad był następujący: 

1. Otwarcie i ustalenie porządku sesji.  

2. Przyjęcie protokołu z XIX sesji Rady Gminy Dywity. 

3. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

4. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Budżetu Gminy Dywity za I półrocze 2020 roku. 

5. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Dywity na lata 2020 – 2027. 

6. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2020 r. 

7. Uchwała w sprawie zaliczenia dróg w ,,Strefie Przedsiębiorczości’’ w Gminie Dywity do 

kategorii dróg gminnych publicznych 

8. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy na okres 10 lat 

9. Uchwała w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Dywity z przeznaczeniem na 

dofinansowanie kosztów dokumentacji rozbudowy skrzyżowania drogi krajowej nr 51 w   

rejonie miejscowości Dywity. 

10. Sprawy różne, Interpelacje, Wnioski i zapytania radnych. 



11. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XIX sesji Rady Gminy Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Czy są uwagi lub pytania do protokołu? 

Brak uwag/pytań. 

Przewodnicząca Rady - kto jest za przyjęciem protokołu z XIX sesji Rady Gminy Dywity – bez 

czytania? 

W sesji brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem  - 14 radnych 

Przeciw   - 0 

Wstrzymało się  - 0 

Protokół Nr XIX/20 z sesji Rady Gminy Dywity z dnia 26-06-2020 r. został przyjęty. 

 

Ad. 3. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

P. Wójt Daniel Zadworny przedstawił informację w sprawie pracy między sesjami. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania do informacji? 

 

Ad. 4. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Budżetu Gminy Dywity za I półrocze 2020 

roku. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę przewodniczącą Komisji 

Budżetu o odczytanie opinii RIO. 

- p. Urszula Derlacz – odczytała Uchwałę składu orzekającego RIO w Olsztynie z dnia 31 sierpnia 

2020roku. 

 

Ad. 5. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Dywity na lata 2020 – 2027. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o przedstawienie 

uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – chciałam wnieść autopoprawkę, są to zmiany w funduszu sołeckim.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – kto jest za wprowadzeniem 

autopoprawki do projektu uchwały? 



W sesji brało udział 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Autopoprawka do uchwały w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Dywity na lata 2020 – 2027 została przyjęta i stanowi zał. do protokołu.   

 - p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – kto jest za wprowadzeniem 

autopoprawki do projektu uchwały? 

W sesji brało udział 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Autopoprawka do uchwały w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Dywity na lata 2020 – 2027 została przyjęta i stanowi zał. do protokołu.     

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę o opinię komisję budżetu. 

-p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

       

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dywity na lata 2020 – 2027 wraz z autopoprawkami 

poddaję pod głosowanie. 

W sesji brało udział 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 14 (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula Derlacz,  

Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska, Danuta Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Dorota 

Pszczoła, Sabina Robak, Zbigniew Glezman, Bogdan Rudnicki, Agnieszka Sakowska-Hrywniak) 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Dywity  na lata 2020 – 2027 została podjęta i zarejestrowana pod Nr XX/190/20 – 

stanowi zał. nr 13 do protokołu. 

 
Ad. 11. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2020 r. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o przedstawienie 

uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – chciałabym wnieść autopoprawkę wydatki z funduszu sołeckiego.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. A. Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – kto jest za wprowadzeniem autopoprawki do 



uchwały?  

W sesji brało udział 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Autopoprawka do uchwały w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2020 r. 

została przyjęta i stanowi zał. nr 14 do protokołu.    

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę o opinię komisję budżetu. 

-p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały.        

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany 

w budżecie Gminy Dywity na 2020 r. wraz z autopoprawką poddaję pod głosowanie. 

W sesji brało udział 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 13 (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula Derlacz,  

Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska, Danuta Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Dorota 

Pszczoła, Sabina Robak, Zbigniew Glezman, Bogdan Rudnicki, Agnieszka Sakowska-Hrywniak) 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na  

2020 r. została podjęta i zarejestrowana pod Nr XX/191/20 – stanowi zał. nr 15 do 

protokołu. 

 

Ad. 12. Uchwała w sprawie zaliczenia dróg w ,,Strefie Przedsiębiorczości’’ w Gminie 

Dywity do kategorii dróg gminnych publicznych 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany na 

Komisjach Rady Gminy Dywity. Czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę o opinię komisję społeczną. 

-p. Sabina Robak - komisja społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – uchwałę w sprawie szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z 

opłat, jak również trybu ich pobierania poddaję pod głosowanie. 

W sesji brało udział 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 14 (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula Derlacz,  

Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska, Danuta Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Dorota 

Pszczoła, Sabina Robak, Anna Sadrina-Ostrowska, Zbigniew Glezman, Bogdan Rudnicki, Agnieszka 



Sakowska-Hrywniak) 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Uchwała w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania została 

podjęta i zarejestrowana pod Nr XIX/185/20 – stanowi zał. nr 16 do protokołu. 

 

   Ad. 13. Uchwała w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia międzygminnego 

dotyczącego współdziałania Gmin wchodzących w skład aglomeracji Olsztyn przy 

realizacji zadania polegającego na przeglądzie obszaru i granic aglomeracji Olsztyn na 

potrzeby Krajowego Programu Oczyszczania Ścieków Komunalnych. 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany na 

Komisjach wspólnych. Czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę o opinię komisję inwestycji. 

- p. Krzysztof Kulas - komisja inwestycji pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie wyrażenia woli 

zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego współdziałania Gmin wchodzących w 

skład aglomeracji Olsztyn przy realizacji zadania polegającego na przeglądzie obszaru i 

granic aglomeracji Olsztyn na potrzeby Krajowego Programu Oczyszczania Ścieków 

Komunalnych poddaję pod głosowanie. 

 

Na sali znajdowało się 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 13 (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula Derlacz,  

Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska, Danuta Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Dorota 

Pszczoła, Sabina Robak, Anna Sadrina-Ostrowska, Zbigniew Glezman, Bogdan Rudnicki, Agnieszka 

Sakowska-Hrywniak) 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Uchwała w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia międzygminnego 

dotyczącego współdziałania Gmin wchodzących w skład aglomeracji Olsztyn przy 

realizacji zadania polegającego na przeglądzie obszaru i granic aglomeracji Olsztyn na 

potrzeby Krajowego Programu Oczyszczania Ścieków Komunalnych została podjęta i 

zarejestrowana pod Nr XIX/186/20 – stanowi zał. nr 17 do protokołu. 

 

   Ad. 14. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do opracowania 



miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie geodezyjnym Sętal, 

gmina Dywity. 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania w związku z projektem 

tej uchwały? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę o opinię komisję inwestycji. 

- p. Krzysztof Kulas - komisja inwestycji pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę zmieniająca uchwałę w 

sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

w obrębie geodezyjnym Sętal, gmina Dywity poddaje pod głosowanie. 

Na sali znajdowało się 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 13 (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula Derlacz,  

Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska, Danuta Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Dorota 

Pszczoła, Sabina Robak, Anna Sadrina-Ostrowska, Zbigniew Glezman, Bogdan Rudnicki, Agnieszka 

Sakowska-Hrywniak) 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie geodezyjnym Sętal, gmina Dywity. 

została podjęta i zarejestrowana pod Nr XIX/187/20– stanowi zał. nr 18 do protokołu. 

 

   Ad. 15. Uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany miejscowego planu   

zagospodarowania przestrzennego terenu w obrębie Dywity nad jeziorem Dywity, gmina 

Dywity. 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Czy są pytania w związku z projektem 

tej uchwały? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę o opinię komisję inwestycji. 

- p. Krzysztof Kulas - komisja inwestycji pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie przystąpienia do 

opracowania zmiany miejscowego planu   zagospodarowania przestrzennego terenu w obrębie Dywity 

nad jeziorem Dywity, gmina Dywity poddaje pod głosowanie. 

 

Na sali znajdowało się 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 13 (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula Derlacz,  

Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska, Danuta Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Dorota 

Pszczoła, Sabina Robak, Anna Sadrina-Ostrowska, Zbigniew Glezman, Bogdan Rudnicki, Agnieszka 

Sakowska-Hrywniak) 

przeciw      - 0 



wstrzymało się od głosu    - 0 

  Uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany miejscowego planu   

zagospodarowania przestrzennego terenu w obrębie Dywity nad jeziorem Dywity, gmina 

Dywity została podjęta i zarejestrowana pod Nr XIX/188/20 – stanowi zał. nr 19 do 

protokołu. 

 

   Ad. 16. Uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego miejscowość Dąbrówka Wielka, gmina 

Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Czy są pytania w związku z projektem 

tej uchwały? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę o opinię komisję inwestycji. 

- p. Krzysztof Kulas - komisja inwestycji pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie przystąpienia do 

opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego 

miejscowość Dąbrówka Wielka, gmina Dywity poddaje pod głosowanie. 

 

 

Na sali znajdowało się 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 13 (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula Derlacz,  

Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska, Danuta Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Dorota 

Pszczoła, Sabina Robak, Anna Sadrina-Ostrowska, Zbigniew Glezman, Bogdan Rudnicki, Agnieszka 

Sakowska-Hrywniak) 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

  Uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obejmującego miejscowość Dąbrówka Wielka, gmina Dywity. 

 została podjęta i zarejestrowana pod Nr XIX/189/20 – stanowi zał. nr 20 do protokołu. 

 

Ad. 17. Sprawy różne, interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

-p. Zbigniew Glezman -  mam dwie uwagi, które wynikają z rozmów z mieszkańcami Ługwałdu, 

pierwsza to jest prośba o wcześniejsze ostrzeganie o zmianach w harmonogramie dot. odbioru śmieci, 

po drugie żeby ten harmongram umieszczany na stronie też był dużo wcześniej aktualizowany. 

Po drugie to jest słaba jakość wody w Ługwałdzie, mamy rdzawą wodę, słabsze ciśnienie. Prośba w 

imieniu mieszkańców aby przyjrzeć się temu problemowi. Natomiast trzeci punkt do pytanie do p. 

Wójta dzisiaj rozmawialiśmy o problemach z dostępem do szerokopasmowego internetu. Czy urząd 

gminy zna umowę dot. realizacji przez firmę NEXSERA szerokopasmowej i światłowodowej sieci na 

terenie gminy Dywity. Na jakiej zasadzie typowane były punkty gdzie sieć ma trafić? Czy mógłby Pan 

opowiedzieć więcej na ten temat. 

- p. Daniel Zadworny – wójt –  sprawa firmy jest nam znana od dwóch lat mamy  kontakt z firmą 

NEXSERA poprzez urząd marszałkowski, który jakieś dwa lata temu zorganizował spotkanie gdzie 



przedstawiał koncepcje i założenia projektu, potem pojawiła się firma w urzędzie z takimi listami 

rekomendującymi współdziałanie z ta firmą. Na tą chwilę we wszystkich szkołach jest ten internet, od 

nas wymagano abyśmy sprawnie z firmą współpracowali i jeżeli to możliwe oddawali w zarząd w 

użyczenie czy innej formie dostęp do pasów drogowych, czy gruntów. W tym zakresie internet do 

szkół dochodzi i to był pierwszy etap projektu. To jest projekt finansowany przez rząd. Planuje się 

rozszerzyć sieć tak jak Pan mówił te dane budynków są wskazane, tylko nie my o tym decydujemy, to 

decyduje magiczny algorytm lub sami pracownicy tej firmy. Być może będzie drugi etap my 

wystosowaliśmy pismo aby ująć nasze samorządowe obiekty tzn. świetlice, GOK. Szczegóły 

współpracy to wszystko ma referat Nowoczesnych Technologii Informatycznych. 

-p. Bogumiła Brewka – czy ma Pan wiedzę czy do gminy wpłynął wniosek odnośnie nieczynnego 

wyrobiska piasku i żwiru od jakiegoś czasu jest nasilone tam czynności tzn. pomiary, zdjęcia, jest to 

dla nas bardzo niepokojące bo my 2013 roku obroniliśmy to, sam Pan Wójt powiedział że Bukwałd 

powinien zostać wsią Warmińska z ochroną przyrody, my jesteśmy wręcz przerażeni tą sytuacją. Ja 

złożę wniosek w tej sprawie. Po rozmowach poinformowano mnie, że będzie tam robiony most. Czy 

to są pomówienia czy faktycznie ktoś zaczął się interesować tym wyrobiskiem?  

- p. Daniel Zadworny – wójt –  Jest dużo prawdy w tym co Pani mówi, ale nie o to chodzi żeby was 

teraz straszyć ja mam wiedzę w tym zakresie co mniej więcej co tam się dzieje. Studium 

uwarunkowań, które zostało przyjęte w zeszłym roku to wg tego studium zostały wprowadzone 

zarządzeniem nadzorczym wojewody złoża kopalin właśnie w miejscu przed Bukwałdem i z racji że 

zostało to wprowadzone zarządzeniem to my musieliśmy ten obszar uwzględnić, czyli jeżeli w 

studium jest taki obszar to trzeba liczyć się z prawdopodobieństwem że będzie mógł być ten obszar 

eksplautowany, z tego co wiem trwają rozmowy z obecnym właścicielem tego gruntu a może 

potencjalnym właścicielem i być może dojdzie do jakiejś transakcji pomiędzy nimi stąd pomiary i 

badanie terenu. Póki co żadnej dokumentacji dot. wydobywania żwiru, koncesji tego nie ma i nie ma 

takiego wniosku, ale wiemy że są rozmowy  pomiędzy właścicielem a nabywcą o tym że coś tam 

może się wydażyć. Jeśli chodzi tą drogę to było pytanie czy byłaby możliwość wywozu tego kruszywa 

przez las drogami nieuczęszczanymi. Odpowiedzieliśmy na wniosek, że drogi są praktycznie nie 

przejezdne i my ich nie utrzymujemy, ale jeżeli inwestor będzie chciał uzyskać ten szlak i zrobi to we 

własnym zakresie ty my jesteśmy otwarci. Natomiast czy będzie mógł eksploatować, na jakich 

zasadach na tą chwilę nie ma żadnej dokumentacji ponieważ nie został złożony do nas żaden wniosek. 

Według mojej wiedzy nie został złożony wniosek do starostwa. Myślę że to są wstępne badania 

tematu czy coś z tym gruntem można coś zrobić w kontekście wyrobiska.  

-p. Bogumiła Brewka –  Dla mnie osobiście jest to zagłada dla Bukwałdu  i wszystkich wiosek do 

okoła, ja wiem że może jeszcze daleka droga ale jak ktoś się tym interesuje to ma konkretny plan, Ja 

chciałabym złożyć zapytanie do Pana, myślę że wszyscy koleżanki i koledzy czy nie powinniśmy 

zastanowić się czy nie  powołać komisji, bo ja rozumiem że inwestor chce wyciągnąć dla siebie 

korzyści ale powinniśmy uszanować to i dbać by nie niszczyć tych terenów, nie wspomnę że tam jest 

ośrodek dzikich ptaków, że tam mieszkają ludzie dla mnie jest to dramat. W 2013 udało nam się 

odwieść inwestora od tej inwestycji a teraz temat wraca. 

- p. Daniel Zadworny – wójt –  Rozumiem niepokój tylko tak jak powiedziałem rozstrzygnięciem 

nadzorczym wojewody czy nam to pasowało czy nie zostało to wprowadzone odgórnie.   

-p. Bogumiła Brewka – to jest przykre jak coś takiego gmina wydaje dla wojewody taką decyzję że 

jest coś takiego a nie są powiadamiani o tym sołtysi 

- p. Daniel Zadworny – wójt –  Tu nic gmina nikomu nie wydała, jak było uchwalane poprzednie 

studium, studium jest uchwalane przez radę gminy, ono było uchwalone bez żwirowiska i wojewoda 

w zastępstwie rady gminy czyli rozstrzygając nadzorczo, wprowadził do studium te zapisy dotyczące 



żwirowiska. To nie my ani nie rada. Robiąc nowe studium musieliśmy uwzględnić nadzorcze 

rozstrzygnięcie.  

- p. Krzysztof Kulas – odnośnie tej drogi to jest jedna z najlepszych dróg gruntowych na terenie gminy 

Dywity, jest to droga kamienna brakuje tylko mostu który został zniszczony, ale to jest droga łącząca 

Spręcowo z Barkwedą i Cerkiwenikiem i oni jak zaczną ją ekspluatować to ją zniszczą. 

-p. Magdalena Kilkowska – w związku ze stanem epidemii, wiemy większość imprez plenerowych 

sołeckich została odwołana, w tej chwili zmuszeni jesteśmy przesunąć te środki na inne wydatki w 

związku z tym mamy pytanie czy jeśli zebrania sołeckie podejmą decyzję o przesunięciu tych środków 

na wydatki inwestycyjne, czy one będą uwzględniały dofinansowanie z budżetu w wysokości 200%? 

W Różnowie jesteśmy przed zebraniem sołeckim i musimy zadecydować co mamy zrobić z 

pieniędzmi w budżecie, na terenie Różnowa mamy inwestycję która można byłoby wesprzeć jako 

wydatek inwestycyjny chodzi tu o wyposażenie pętli autobusowej w oświetlenie, którego nie ma punkt 

nie został ujęty w zapytaniu ofertowym, które wyszło z referatu dot. uzupełnienia oświetlenia. I mam 

pytanie jeśli mieszkańcy zadecydowali by o przesunięciu wszystkich wolnych środków na taki cel to 

czy będzie to związane z dofinansowaniem 200%? 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik - rozmawialiśmy już o tym na dzisiejszej sesji, że przesunięcie z 

wydatków, które nie zostały uznane za inwestycyjne wcześniej, nie zwiększa dofinansowania można 

przesunąć ale bez 100 czy 200% 

-p. Magdalena Kilkowska – wiem, ale zdajemy sobie sprawę że nikt nie przewidywał pandemii i że 

część tych środków nie będzie wykorzystana. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik - Dlatego jest to świetna okazja, aby środki przesuwać na inwestycję ale 

w taki sposób jak to jest ustalone. 

-p. Magdalena Kilkowska – Czyli rozumiem, że nie będzie w tym przypadku dofinansowania z 

budżetu gminy? 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – nie 

-p. Danuta Kryszałowicz - Ponieważ drugi etap konkursu dla organizacji pozarządowych został 

rozstrzygnięty w taki sposób że wszystkie imprezy wiązały się z imprezami masowymi nie otrzymały 

dofinansowania. Ponieważ organizacje pozarządowe mają duży wpływ na rozwój nasze gminy, czy 

jest planowane ponowne ogłoszenie  tego konkursu lub czy te pieniądze będą w inny sposób do 

wykorzystania, tak aby społeczność lokalna poczuły że maj pole do działania w tym  zakresie. 

 - p. Daniel Zadworny – wójt –  tak rzeczywiście konkurs został rozstrzygnięty, taka wypłynęła 

rekomendacja z komisji konkursowej właśnie na te obostrzenia wynikające ze stanu epidemii więc tak 

został rozstrzygnięty i nie przekazaliśmy tych pieniędzy, to nie były tylko imprezy masowe, ale 

związane z integracją. Co zrobimy z pieniędzmi, to jest jeszcze sprawa do rozstrzygnięcia. Liczę na 

inwencję organizacji, może coś podpowiecie.  

-p. Danuta Kryszałowicz -  jestem przedstawicielem radnych Rady Organizacji Pozarządowych 

rozumiem , że możemy z taką inicjatywą wystąpić.  



- p. Daniel Zadworny – wójt –  jakieś formuły realizacji tych projektów są, może watro w inny sposób 

z tych pieniędzy skorzystać. 

 

 

Brak pytań/wniosków.  

Przewodnicząca zamknęła XIX/20 sesję Rady Gminy Dywity. 
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